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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Miért lehetetleníti el a Kormány a baromfi ágazat résztvevőit?” - címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi és
vidékfejlesztési miniszter részére .
A miniszter válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kiskunhalasi fogadóórámon több panaszos arról számolt be, hogy pecsenyekacsákka l
foglalkozó vállalkozásukat teljesen ellehetetlenítik a Kormány kapkodó intézkedései .
Folyamatos, negyedévenkénti pályázatbenyújtás ellenére a megítélt összeg folyósítás a
számukra elviselhetetlen mértékben késik, a Minisztériumtól pedig azt a tájékoztatást kapták ,
hogy a rendelkezésre álló összeg már felhasználásra került, így nincs módjukban tovább i
teljesítést folyósítani . Fellebbezésük után minimális kompenzációt kaptak . Alapos
tájékozódásom után kiderült, hogy ők szerencsések voltak. A legtöbb hasonló esetben mé g
minimális támogatást sem kapnak a vállalkozók annak ellenére, hogy a pályázatba n
meghatározott feltételeknek maximálisan megfeleltek .

A baromfi ágazatban igénybe vehető állatjóléti támogatások feltételeiről a 139/2007 .
(XI.28 .) FVM rendelet határoz . Ön mégis saját feladat- és hatáskörében eljárva egy napr a
hatályba léptette a 111/2008 (VIII . 30.) FVM rendeletet, mely a „ha a rendelkezésre áll ó
források lehetővé teszik” fordulattal egyszerűen elhárította a felelősséget Önrő l és
Minisztériumáról a ki nem fizetések ügyében .



Kérdéseim tehát a következők :
- A jövőben is egy napig hatályban lévő rendeletekkel kívánja ráerőltetni megszorításait az

emberekre ?
- Tervezi-e a szaktárca a baromfi ágazatban igénybe vehető támogatási rendszer

egyszerűsítését és átláthatóbbá tételét ?
- Mekkora volt a 2008-as évben az e területen meghirdetett pályázati pénzforrás, és mekkor a

volt a gazdálkodók pályázat útján benyújtott igénye?
- Hogyan alakult a fentebbi kérdés a 2009-es évben ?
- Lát-e esélyt arra, hogy az állattenyésztés megsegítésére mindig rendelkezésre álljon akkor a

forrásmennyiség, amekkorát az EU támogatásként megenged, valamint elégséges lenne a
pályázók igényléséhez .

Várom válaszát .
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